
Raadadviescommissie Ruimte
(17551\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 26 juni 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer drs. E.J. van Tellingen (plv. commissievoorzitter), de heer J.G. van Maanen
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), de heer 
W. Kurpershoek (raadslid VN), de heer S.T. van Doesburg (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),
mevrouw A. van Noord (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercom-
missielid VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), de heer D.J.W. Verboom
(burgercommissielid CDA), de heer R. van de Wardt (raadslid PvdA), de heer C. Pijls
(burgercommissielid PvdA), de heer A.W. Boot (plaatsvervangend raadsgriffier),
de heer T. Kool (wethouder) en de heer J. Krook (wethouder).

Afwezig : de heer C.F. van Wendel de Joode (commissievoorzitter), mevrouw H.B. Challik
(raadslid PvdA) en de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van 
harte welkom.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:
• de heer A. Bambacht (namens vereniging Dorpsbelangen Hellouw) 

m.b.t. agendapunt 6.1
• de heer W. Clements (voorzitter Corsoclub Neerijnen) 

m.b.t. agendapunt 6.3

3. Vaststelling agenda

De voorzitter vraagt aan de commissie om agendapunt 6.3 (voorstel tot instemming 
met de verkoop van de voormalige gemeentewerf Varik) eerder in de vergadering te 
behandelen. 
De commissieleden gaan hiermee akkoord. 
De voorzitter geeft aan dat dit raadsvoorstel dan als agendapunt 6.2 zal worden 
geagendeerd. Het voorstel grondexploitatie en het beschikbaar stellen van een krediet 
Molenblok Varik zal dan als agendapunt 6.3 op de agenda worden geplaatst
Wethouder Kool vraagt om de behandeling van agendapunt 6.7 op te schorten. 
De commissieleden gaan hiermee per uitzondering akkoord. 
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De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 15 mei 2014 van de raadadviescommissie, 
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Ruimte

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel om niet over te gaan tot realisatie van de rotonde Hellouw (aangehouden 
raadsvoorstel van maart 2013) (2014-05-08864)

Raadsbesluit:
a) niet over te gaan tot realisatie van de rotonde Hellouw, gezien de toegenomen 

kosten van minimaal € 550.000,00.

Advies Na beraadslaging adviseert de commissie om de € 450.000,00 te reserveren voor de 
rotonde. Verder kan dit voorstel als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot instemming met de verkoop van de voormalige Gemeentewerf Varik 
(2014-05-17316)

Raadsbesluit:
a) instemmen met de verkoop van de voormalige Gemeentewerf Varik.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel grondexploitatie en het beschikbaar stellen van een krediet Molenblok Varik 
1e fase  (2014-05-17684)

Toezegging

Raadsbesluit:
a) de grondexploitatie-berekening Molenblok Varik vast te stellen;
b) krediet beschikbaar te stellen voor het bouw- en woonrijpmaken 1e fase, 

inclusief plankosten ad. € 1.164.000,00 en
c) de begroting 2014 overeenkomstig te wijzigen.

De heer Pijls vraagt of er separaat een voorstel ontvangen kan worden over de 
besteding van de provinciale impulssubsidie van € 500.000,00. 
Wethouder Krook zegt toe dat de raads- en commissieleden inzage ontvangen in de 
provinciale subsidie, rekening houdend met de aanhangende voorwaarden. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.
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6.4 Voorstel tot vaststelling van het ongewijzigde bestemmingsplan "Kern Haaften, 

Buitenweg 27" en hiervoor geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2014-05-12176)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan "Kern Haaften, Buitenweg 27" ongewijzigd vast te 

stellen en 
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.5 Voorstel tot vaststelling van het ongewijzigde bestemmingsplan "De Lage Paarden 1 
te Waardenburg" en hiervoor geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2014-05-14643)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan "De Lage Paarden 1 te Waardenburg" ongewijzigd vast 

te stellen en 
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.6 Voorstel tot vaststelling van de Verordening Subsidie Opplussen 2014 gemeente 
Neerijnen (2014-05-17850)

Raadsbesluit:
a) de Verordening Subsidie Opplussen vast te stellen.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.7 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de jaarstukken 2013, de 
begrotingswijziging 2014 en de programmabegroting 2015 van de Omgevingsdienst 
Rivierenland (2014-05-17788)

Raadsbesluit:
a) geen zienswijze in te dienen op de jaarstukken 2013, begrotingswijziging 

2014 en de programmabegroting 2015 van de ODR.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

In deze vergadering is geen mededeling gadaan.

8. Rondvraag

De heer Nijhoff vraagt hoe het komt dat na het opknappen van het Kempke in 

3



Raadadviescommissie Ruimte
Haaften er opnieuw kabelwerkzaamheden hebben plaatsgevonden. Had dit niet in één
keer gekund. 
Wethouder Kool antwoord dat ook het college hierover verwonderd is. Het blijkt dat 
de verkeerde kabels zijn gelegd. De gemeente draait niet op voor de extra kosten. 

Mevrouw Van Kuilenburg, de heer Van Doesburg en mevrouw Van Noord hebben 
allen vragen over het Platform Gastvrije Dijken. Van het college is een informatienota
ontvangen. In het coalitie-akkoord wordt op verschillende plaatsten genoemd dat er 
gezocht wordt naar het aantrekkelijker maken van de dijken / omgeving. Zijn dit geen
loze beloftes? Er zijn immers geen financiële middelen? Waarom vraagt het college 
dan om concrete ideeën? Verder wordt er onderhoud verricht aan het dijkvak 
Gorinchem – Waardenburg. Waarom worden aanpassingen daarin niet meegenomen? 
De heer Van Maanen meldt dat zijn fractie in het volgende fractie-overleg contact 
heeft met het Platform Gastvrije Dijken. 
De heer Kurpershoek vraagt de heer Van Maanen om zijn mening over de stellige  
houding van het college. 
De heer Van Maanen antwoordt dat hij kennis heeft genomen van de informatienota 
van het college. Na overleg met het Platform zal zijn fractie een mening vormen. 
Mevrouw Van Noord zegt dat ook de VVD-fractie in overleg gaat met het platform. 
VVD heeft kennis genomen van de brief en is hier niet over geïnformeerd. 
Wethouder Kool antwoord op de vragen over het Plaform Gastvrije Dijken als volgt. 
Er is een voorstel geweest om middelen beschikbaar te stelen. De raad heeft in de 
begroting geen geld hiervoor opgenomen. College heeft geconstateerd dat er geen 
ruimte is in de begroting. Als als het Platform of de raad ideeën heeft, laat dit het 
college weten. Reken er niet op dat er zondermeer geld voor is. Ideeën hebben mij 
nog niet bereikt. 
De combinatie met dijkverzwaring zullen we op dat moment zeker inbrengen. 
Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat ook overlast op de dijken nog gecommuniceerd 
zou worden. 
Wethouder Kool antwoord dat deze materie bekend is. Een oplossing is er nog niet 
voorhanden. 
De voorzitter  stelt vast dat dit onderwep leeft en vraagt zich af of dit een punt is 
voor de rondvraag. Hij stelt voor om dit punt apart laten terugkomen in de commissie.
Wethouder Kool reageert als volgt: Het Platform Gastvrije Dijken gaat het gesprek 
aan. Als u als raad ideeën heeft kunt u hiermee komen In de begroting is echter geen 
ruimte. 
De voorzitter stelt voor om dit punt plaatsenop de agenda van de eerstvolgende 
commissie Ruimte
De heer Van Maanen vraagt om de wethouder ruimte te geven om dit nog een 
vergadering uit te stellen
Mevrouw Van Kuilenburg stelt voor om dit in het Presidium te bespreken. 
De voorzitter vat de mening van de commissie samen om dit punt via het presidium 
terug laten komen. 
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9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 11 september 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C.F. van Wendel de Joode
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